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Czechowice - Dziedzice, 24listopada 2019 r.
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,^.jWniosek Radneqo Baftłomieia Faifer

Uprzejmie proszę o zlecenie przeprowadzenia kontroli siłowni plenerowych
zlokalizowanych na terenie naszej gminy w aspekcie podjęcia działan konsenvacyjnych i

naprawczych uządzeń. O ile użądzenia są objęte gwarancją lub rękojmią nalezałoby to
wykonać z udziałem podmiotow trzecich, ktore ich udzieliły.

Część uządzeń np. w Lasku w Czechowicach - Dziedzicach czy przy Stadionie w
Zabrzegu jest w chwili obecnej niesprawna lub posługiwanie się nimi jest bardzo utrudnione,
Przyczyny są złozone i związane są prawdopodobnie z brakiem systematycznej kontroli ich
sprawności oraz działań konsenłvacyjnych, część jest zuzyta, a częśc uszkodzeń wynika z
działalności wandali.

Siłownie cieszą się zainteresowaniem mieszkańców jednak nie mogą oni
wykorzystywać efektywnie urządzeń. Sam podczas spaceru z rodziną wypróbowałem
korzystanie z tych urządzeń i stąd prośba o podjęcie intenruencji w aspekcie przywrócenia ich
pełnej sprawności.

Radny Rady Miejskiej w Czechowicach - Dziedzicach

Bańłomiej Fajfer
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